



Dagsorden OSK møde torsdag 07/04 2011 kl. 18.30 !

- 1) Sindsrobøn og oplæsning af NA's koncepter.**
- 2) Præsentationsrunde og afbud.**
- 3) Godkendelse af referat.**
- 4) Godkendelse af dagsorden.**
- 5) Post til komiteen.**
- 6) G.S.R. rapporter.**
- 7) Tilbagemeldinger fra grupperne.**
- 8) Valg af OSK bestyrelse.**
- 9) Kassererens rapport.**
- 10) O.S.R. orienterer.**
- 11) Næstformand orienterer.**
 - a) Offentligt Information.**
 - b) Litteratur.**
 - c) Valg af konvent bestyrelse.**
 - d) Merchandise formand.**
 - e) Underudvalgenes årsrapport.**
- 12) Hvad skal med til R.S.K.**
- 13) Hvad skal G.S.R'erne have med ud i grupperne ?.**
- 14) EVT.**



Referat OSK møde torsdag 03/02 2011 kl. 18.30 !

1) Sindsrobøn og NA's koncepter oplæst.

2) Præsentationsrunde og afbud.

Sebastian : GSR Håbet, - Mia : GSR Stof til eftertanke, - Steff : GSR Thy te æ trin, - Birgitte : GSR Soulmate, - Frank : GSR Friheden, - Mette : GSS Basic Blues, - Ann : GSS Basic Blues, - Søren : Kaffemand og GSS Håbet, - Michael : Litteratur Formand, - Torben : OSK formand,- Peter : OSK Næstformand, - David : Sekretær OSK, - Stephanie : OSS, - Karsten : Kasserer og Konventformand, - Andy : OSR, - Helle : Merchandise formand, - Kenneth : Offentlig Informations Næst formand, - Carsten : GSR Lyset, - Sten : Observatør.

Afbud: Carsten : GSR Serenity, - Karol : GSR De frivilliges Hus,

Formanden meddelte at han gik af som formand med øjeblikkelig virkning grundet personlige forhold.

3) Godkendelse af referat. - Referat godkendt.

Sekretæren beklagede også den sene udsendelse af sidste referat, og meddelte desuden at han ville fratræde sekretær posten ved næste valg.

4) Godkendelse af dagsorden. - Dagsorden godkendt.

5) Post til komiteen.

Det modtagende post blev gennemgået.

6) G.S.R. rapporter.

Basic Blues.

Gruppen holder møde tirsdag kl. 18.30 – 19.45, Kayeødsgade 46, 9000 Aalborg

Kontaktperson er Mette. Tlf

Møderne kører godt, og der er en god ånd.

Bidrag 0 kr.

Soul Mate.

Gruppen holder møde tirsdag kl. 17.00 – 18.00, Poul Paghs Gade 6, 9000

Aalborg

Kontaktperson er Birgitte tlf:

Møderne kører godt.

Bidrag 200 kr.

Vi kom til at tro.

Gruppen holder møde mandag kl. 18.00 - 19.00 Kirkecentret Strubjerg Nørresundby.

Kontaktperson er Jens

Møderne kører godt, gruppen mangler at besætte GSR posten.

Bidrag 0 kr.

Håbet.

Gruppen holder møde onsdag kl. 19.00 - 20.00. Skellagergården 136, 9000

Aalborg.

Kontaktperson er Sebastian.

Møderne kører godt. Men de kunne godt bruge lidt mere opbakning til møderne.

Bidrag 500 kr.

De frivilliges hus.

Gruppen holder møde onsdag kl. 18.30-19.30, Skolegade 9 7700 Thisted.

Kontaktperson er Karol

Mødet kører rigtig godt. Der er lidt tvivl omkring kaffe/ nøgle ansvarlig.

Bidrag 900 kr.

Thy te æ trin.

Gruppen holder møde mandag 19.30-20.30, Skovgade 19 kælderen. 7700

Thisted.

Kontaktperson er Steff.

Møderne kører okay.

Bidrag 2000 kr.

Stof til eftertanke.

Gruppen holder møde fredag 19.30-20.30, Skovgade 19. 7700

Thisted.

Kontaktperson er Mia

Mødet kører godt. Men de har ikke været så mange som de plejer. Gruppen foretrækker dog kvalitet frem for kvantitet. ;o)

Bidrag 400 kr.

Friheden.

Gruppen holder møde 19.30-20.30, Nørregade 6a 9700 Brønderslev.

Kontaktperson er Frank

Møderne kører godt.

Bidrag 0 kr.

Lyset.

Gruppen holder møde fredag 19.00 - 20.15, "Huset" Hasserisgade 10, 9000 Aalborg.

Kontaktperson er Carsten

Mødet kører godt og der er en god ånd og et godt fremmøde
Bidrag 500 kr.

7) Tilbagemeldinger fra grupperne.

Gruppen "Basic Blues" har ingen opstillet til konventet.

Ang spørgsmålet med rejsepenge i RSK, mener gruppen at det er hjemmegupperne eller området der skal betale for udgifterne.

Den årlige cykeltur er blevet fastsat til d 1/7, og afholdes som altid i Nørholm Enge.

Gruppen har talt om det ringe fremmøde til Offentlig Informations møderne.

Gruppen "Thy te æ trin" mener ang. spørgsmålet med rejsepenge i RSK, at de må være grupperne der skal betale udgifterne.

Gruppen "Stof til eftertanke" mener ang. spørgsmålet med rejsepenge i RSK, også at det må være grupperne der skal betale udgifterne. Eller at RSK's retningslinier skal ændres så man ikke kan opstille sig selv.

Gruppen "Håbet" mener også ang. spørgsmålet med rejsepenge i RSK, at de må være grupperne der skal betale udgifterne.

Gruppen opstiller desuden Andy som kasserer til konventet.

Gruppen "Vi kom til at tro" har ingen opstillede til konventet.

De mener at det er vigtigt at informere om service, at få budskabet ud om at service er vigtigt. Og opfordrer til at grupperne tager det op som emnemøde og til hattemøde osv.

Gruppen "Lyset" støtter ikke om spørgsmålet rejsepenge i RSK.

De har ingen opstillet til konventet.

Gruppen "Soulmate" har ingen opstillet til konventet, og støtter ikke spørgsmålet om rejsepenge i RSK. De mener desuden at man godt kan have 2 kasketter på, i forhold til at være i OSK bestyrelse og være i konvent bestyrelse samtidig.

8) Kassererens rapport.

September regnskab gennemgås.

Der rejses spørgsmål til donationerne til RSK, kasserern vil undersøge det nærmere.

Han bliver desuden også bedt om at tydeliggøre posteringerne.

Kassereren bliver bedt om at gennemgå regnskabet igen (Stephanie hjælper)

Han fortæller også at han har gjort den erfaring af at han havde betalt udlæg til konventet af egen lomme, og at det bliver noget værre rod. Som der i fremtiden skal undgås.

December regnskab gennemgås.

Kassereren bliver bedt om også at gennemgå det igen.

Januar regnskab gennemgås.

Kassereren bliver bedt om for eftertiden at tydeliggøre sine egne kørselsudgifter og om at uddelegere dem til de rette udvalg. Og han får at vide udgifterne en anden gang også skal tages løbende!.

- Han får dækket sine udgifter -

Der bliver stillet spørgsmål til hvorfor merchandise ikke er opdateret ?.

Januar regnskabet skal også gennemgås igen -

- Det noteres at ingen af regnskaberne endnu er godkendte -

Budget for 2011 gennemgås, og bliver rettet til.

9) **O.S.R. orienterer.**

OSR'eren orienterede : Der er nye bøger og pamfletter på vej, bla "penge har betydning" - "finansiering af service" og "4 trins arbejde".

10) **Næstformand orienterer.**

a) **Offentligt Information.**

Der mangler stadig en formand og en sekretær, og der kunne også bruges flere folk til at lave service.

Helplinen kører fint og der har været afholdt en Helpline workshop.

Der bliver sat plakater op og der holdes d 9/2 et plakat event, hvor alle er velkomne til at mødes hos Peter S kl 13. Der vil være fællesspisning senere og evt onsdags møde kl 19.

Næste Offentlig Informations møde er 10/3 kl 19.

b) **Litteratur.**

Der er kommet 2 nye pamfletter, om unge addicts og om gruppen.

"Bare for i dag" er på vej, og er pt ved at blive gennemlæst sidste gang inden trykning.

På NA's hjemmeside er der et link til den nye "Bare for i dag" og kan læses derinde.

c) **Valg af konvent bestyrelse.**

Andy er opstillet til konvent kasserer og holder derfor en kort salgstale.

Afstemningen er enstemmigt valgt med 8 for - **Andy er valgt som kasserer.**

Bestyrelsen har taget initiativ til at begynde at kigge efter lokaler til konventet.

d) **Merchandise formand.**

Merchandise formanden tager Esbjerg konventet og opretter en bod dernede.

Der arbejdes desuden på at blive lavet NA bogmærker og Zippo lightere.

Der opfordres til at importen af smykker fra USA sættes i bero da det er meget dyrt, og der undersøges om det er muligt at producere dem lokalt.

11) Hvad skal med til R.S.K.

Der rejses et spørgsmål om NA Nordjylland skal holde RSK møde i november ?

- Det er der tilslutning til at holde, og dette tages derfor med til RSK.

Det skal desuden tages med at webmasteren har været svær at få fat i.

12) Hvad skal G.S.R'erne have med ud i grupperne ?.

Hele OSK bestyrelsen er på valg til næste OSK møde.

Der mangler en konvent bestyrelse til næste års konvent og den er til valg på næste OSK møde. (herunder en formand, næstformand, sekretær)

Alle grupper opfordres til at drøfte eller opstille evt repræsentanter til posterne.

Grupperne bedes oprette en gmail adr, og de opfordres til at sende repræsentanter til Offentlig Informations møderne.

Offentlig Information mangler folk til service, og alle opfordres til at deltage på næste møde. Næste møde er torsdag d 10/3.

Gruppen "**Basic Blues**" har fastsat deres årlige cykel udflugts weekend i Nørholm Enge til d. 1/7 - Og der er flyers undervejs.

Der vil blive holdt et plakat event d. 9/2, hvor alle er meget velkommen til at deltage. Der vil være samling hos Peter S. kl 13, og evt fælles spisning og møde om aftenen.

Hvis der er nogen der har ideer til evt lokaler til konventet, bedes de rette henvendelse til enten Andy og/eller Stephanie.

Der holdes servicekonference i Aarhus fra d 15-17/ 4.

Næste OSK møde bliver torsdag 07/04 2011 kl. 18.30.

Referat skrevet i kærlig ånd og service.

David H. - Sekretær OSK